
YA-I OPTICAL
SPACEMASTER

将光投向边界

探索不一样的未来形态

Casting Light Into The Darkest Shadows
Exploring A Different Future

亞毅—光学空间艺术大师

“光之于空间，犹如声音之于时间，最善于表

现其生命力。”

"Light is in space, just like sound is
in time, and is best at expressing its
vitality."

现代室内光艺术的本身并非仅仅是照明设计，依靠光传达设计师的理念并

不仅仅是一个造型问题，设计师用光刻意打破了形状的概念，并模糊了作

品与空间之间的轮廓界限，从而能从中体验一种全新的空间感。

亞毅的灯饰设计并不只是单纯从作品出发，而是更多的考虑作品与空间最

终的呈现效果。将作品置身于空间，并最终赋予更好的感官体验。

Art of modern indoor light is not just a lighting design. Relying on light to

convey the idea Of the designer is not just a model. The designer broke the

concept of shape and blur the contour boundary between the work and

the space.

YA-I lighting design is not only based on works, but also more on the final

effect of works and space.Put your work in space and ultimately give you a

better sensory experience.

LIGHT
FOR
THE FUTURE
光临未来

对于旅行者来说，未知的森林是边界。

对于探索者来说，浩瀚的宇宙是边界。

对于光学艺术家来说，艺术与科学是光学的两端，是光学的边界。

对于亞毅而言，探索光的未来形态意味着打破边界，融合创新成为常态。科

学的理性与艺术的感性不再是对立两个极端，而是融合呈现，亞毅作品的一

面将是科学，一面是艺术。光不再是一种严谨的照明设计，更是一种家居个

性的美感表达。

For travelers, the unknown forest is the boundary.

For explorers, the vast universe is the boundary.

For optical artists, art and science are the two ends and the boundaries of

optics.

For YA-I lighting, exploring the future of light means breaking borders and

integrating innovation. but merge and present. One side of the excellent works

will be science and the other side will be art. Light is no longer a rigorous

lighting design, but also an aesthetic expression of home personality.
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ABOUTUS
亞毅品牌简介

亞毅企業有限公司是一家集 生產、研發、銷售 於一體的專業照明電器有限公司． 產品

涵蓋商業照明、酒店照明、照明設計、家居照明、建築電器。公司產品以外銷及內銷為

主，相關照明燈具皆經過各式安規認證。

於兩岸皆有分公司，公司自1978成立以來，坐穩國內商照一線品牌之列，通過顧問式的

銷售業務和設計團隊，以照明產品的造型到空間燈光設計進行，全程跟蹤和一站式服

務，銷售網絡遍及全球各國，優質的產品質量和優良的服務品質，獲得廣大消費者的一

致信賴和好評；同時公司成功的為各類大型酒店、商場、商住地產、銀行、學校、政府

辦公大樓等場所提供了照明產品配套等服務。

我們擁有一流的製造及研發技術，以及積極且經驗豐富的服務團隊，提供高品質、高效

率的產品，以及專業多元的諮詢。

2018年，亞毅提出了“光临未来”品牌战略，视野更加国际化，积极与国外研究机构合

作，进一步深度挖掘光学在灯饰设计中的表现形式，同时在设计理念上更加的前卫与创

新，积极运用新的材料新的设计新的工艺呈现光的艺术，引领探索光与艺术更辽阔的未

来。

Ya-I Enterprise Co., Ltd. is a professional lighting company which
provides manufacture, research and development, and trade. All of
the lighting products are guaranteed by various regulatory affairs
certifications such as UL, CE, CNS and so on . and are mainly for
export and domestic sales. Our commodities can be applied in the
following regions: commercial lighting, hotel lighting, lighting design,
residential lighting, and electrical architecture.

Ya-I Enterprise Co., Ltd. has been established since 1978 and has
been founded branch offices in both Taiwan and China. Being one of
the domestic top lighting companies, we have the best consulting
sales service and expert design team which supply our customers the
most complete service from lighting products design to room lighting
design. High quality and fine service have been obtained the
customers' trust and praise. Besides, we also successfully offer series
of lighting products and related service for diverse hotels, shopping
malls, commercial and residential real estates, banks, schools, offices,
and so on.

Not only does Ya-I Enterprise Co., Ltd. own excellent manufactured
and developed skills but also has positive, enthusiastic service
attitude and abundant selling experience in lighting market. Therefore,
we have confidence to provide high-quality, lighting products, high-
efficiency service, and professional advice to our cherish customers.
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LIGHT
FOR THE FUTURE
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Product Index
产品索引

Eternal Reflection Raindrop Pearl Jazz Sky Window Sailboat Vase
P014-019 P020-029 P030-035 P036-039 P040-045 P104-113 P114-117 P118-121 P122-125

Dome Movement Summer Origin Lines Rhyme Action Neon Morning Glory Star Ring
P046-051 P052-055 P056-061 P062-067 P068-071 P126-129 P130-133 P134-139 P140-143

Melody Aperture Shadow Mirror Meditation Summer Glowworm
P072-075 P076-081 P082-087 P088-095 P096-103 P144-147 P148-151

012 013



Eternal

Eternal
The beauty of the form art of circle is eternal.
CircleThe circle is a set the features ofof symmetry, balance,
harmony and integrity in one. It visually gives people an artistic
beauty that is full, inclusive, endless, and unified. The minimalist
design with no fuss interprets the pure shape charm.

永恒系列

圆的形式艺术美感具有永恒性。

圆，集对称、均衡、和谐、完整于一身, 在视觉上给人以完满无缺、包容无

限、运动不息、动静统一的艺术美感。毫不拖泥带水极简设计诠释纯粹的

形体魅力。

014 015



Reflection | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | OSRAM LED | Apure Aluminium

The artistic beauty

of the circular form is timeless.

P0080-600A
42W

Black Coffee

P0080-900A
66W

White

P0080-1200A
84W

016 017

600 900
1200

13
00

13
00

13
00



Reflection | Ceiling Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | OSRAM LED | Apure Aluminium

C0080-600A
42W

C0080-900A
66W

C0080-1200A
84W

Black Coffee White

018 019

70

70

70



Reflection

Reflection

Inspired by architectural aesthetics and astrological aesthetics, the
double-curved design of the light source and the body of the lamp
maintains a harmonious unity of beauty. The collision of wood
material and metal is unified, and the overall integrated molding
process is a new expression of modern production.

哲思系列

从对建筑美学和星体美学思考中获取灵感，光源和灯体的双弧面设计保持

美感的和谐统一。木材质感与金属的碰撞统一，整体一体化成型工艺更是现代

制作对美学新的呈现。

020 021



Reflection
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Reflection | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED

P0206-400A
24W

Black+ Gold

P0206-600A
40W

P0206-700A
50W

024 025

400

600 700

18
00

13
00

13
00



Reflection

026 027



Reflection | Ceiling Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED

C0207-400A

28W

C0207-400B
28W

C0207-500A

40W

C0207-500B
40W

C0207-600A

50W

C0207-600B
50W

Reflection

White+Wood Grain Black+Wood Grain

028 029

400
500

600

23
0

30
0

35
0



Raindrop

030 031

Raindrop
From the vast sky, raindrops are the purest
state of water.
Water gives life to all things, and benefits
everything without dispute.
Multiple glass processes gives light more
room for imagination.

雨滴系列

来自浩瀚的天空，雨滴是水最纯净的状态。

水赋予万物生活，利万物而不争。

多重玻璃工艺，赋予光更多想象的空间。



Raindrop
Multiple glass processes gives light more
room for imagination.

032 033



Raindrop | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED

P0059-1A
3W

Black

P0059-32A
80W

P0059-48A
196W

P0059-56A
200W

035034

23
0

18
00

18
00

20
75

40
00



Pearl
Pearl
Inspiration from nature is also a gift to the home space.
Using a minimalist approach to interpret the art form of the pearl,
here we present the lampshade in the form of a shell, using the light
source of the circle to simulate the luster and beauty of the pearl.
The shell has the beauty of golden section. And the soft texture of
light is a kind of warmth and surprise to the space after the
divergence and enlargement of the lampshade.

珍珠系列

来自大自然的灵感，也是给家居空间的礼物。

用极简的手法，来诠释珍珠的艺术形态，在这里我们将灯罩以贝壳的姿

态来呈现，用圆体的光源来模拟珍珠的光泽与美感，贝壳具有黄金分割

的美感，光的柔和质感味经过灯罩的发散与放大，是给空间一种温馨与

惊喜。

036 037



Pearl | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Resin

Table Lamp Wall Lamp Floor Lamp

T0235-260A LWA0235-260A F0235-260A
6w 6w 6w

233 153

Inspiration From Nature Is

Also A Gift To The Home Space.

White

038 039

156

23315
3

15
43



Jazz pays attention to the expression of self-
emotion and originality or improvisation, which
coincides with our design philosophy.
The enthusiasm of the jazz instruments gives us
inspiration, using the shape of the instrument to
present, the minimalist shape combined with the
modern surface treatment process to reflect the
texture.

爵士系列

爵士乐注重自我情感的表达和原创性或即兴性，这与我

们的设计理念不谋而合。

奔放热情的爵士乐器赋予我们灵感，用乐器的造型来呈 现，

极简造型的造型结合现代化优秀的表面处理工来体现质

感。

040 041

Jazz

Jazz



Jazz | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | CREE+Epistar LED | Pure Aluminum

P0205-450A
7w+12w

Black+ Copper

P0205-600A
7w+18w

P0205-900A
12w+28w

042 043



Jazz | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

P0339-250A
12w

White LightGrey

044

P0339-350A
24w

045

90

18
00

15
5

18
00



Dome Dome
In the classical church, the contours of the dome and
the minaret become an impressive art form.
We turn i t into a simple and power ful design
language that uses the current design to create the
beauty of light filling through the dome.
In the religious sense, the church is a gift from the
gods. The unique stretchable geometric chain design
incorporates the design elements of the necklace,
which is a gift for the home space.

穹顶系列

在古典教堂中，穹顶与尖塔的轮廓成为一种让人印象深刻

的艺术形态。

我们将它转化成一种简洁有力的设计语言，用现状设计来

营造光线通过穹顶充盈空间的美感。

在宗教意义里，教堂是神明流落人间的礼物，独特的可拉

伸几何吊链设计，融入了项链的设计元素，这是给家居空

间的礼物。

046 047



Dome
We Turn It Into A Simple

And Powerful Design LanguageThat
Uses The Current Design
ToCreate The Beauty Of Light Filling
Through The Dome.

049048



Dome | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

P0209-200A
15w

Black+Orange

050

P0209-4A
48w

139

LWA0209-1B

15w

051

F0209-1A
12w

240

1147

P0209-1C
12w

357

线长5800MM

线长1400MM

15
00

10
8

40

15
00

20
0

10
5

23
26



Movement

052

Movement
Points and l ines form the music score, and the
intersection of l ights and l ines constitutes the
movement of light in life. Jumping out of order, with
wonderful interpretation of various combinations, the
exquisite and simple design, like small notes in the living
movement, reveals surprise.

乐章系列

点和线构成乐谱，灯与线的交叉构成生活中光的乐章，跳脱出

秩序，多种组合方式精彩演绎，精致简洁的设计如同生活乐章 中

的小音符，流动出惊喜。

053



Movement | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

P0077-1A
5w

P0077-3A
14w

170
240

P0077-6A
28w

94

Black

055

054

57

15
00

15
00

32



Summer

The power of time gives the tree rings, and the cycle of the rings
shows the natural and simple aesthetics. The significance of design
is to extend this aesthetic to life. It comes from the inspiration of
natural rings. It uses lines to concretely interpret and use light to
abstract and retain the power of time.

年轮系列

时间的力量给予树木年轮，年轮的循环展示了自然质朴的美学，设计的

意义就是将这种美学放大延用于生活，来源于自然年轮的灵感，用线条

轮廓来具象诠释，用光来抽象留存光阴的力量。

056 057

Summer



Summer
058 059



Summer | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | OSRAM LED | Pure Aluminum

P0234-600A
34w

P0234-900A
50w

P0234-1200A
68w

Gold Black

060 061

13
00

13
00

13
00



Source

Source
Enlightenment from nature, light, penetration.

Nature has the simplest and cleanest lines, full of power and artistic
beauty.

And often we use it to make it, but we forget the most fundamental
purity.

When we regain simplicity, it is the best respect for nature.

源系列

来自大自然的启迪，光线，穿透力。

自然界拥有最简洁最干净的线条，充满力量感与艺术美感。而 往

往我们取之用之，大肆渲染，却忘记最根本的纯粹。 当我们重

拾简洁，就是对自然最好的敬意。

062 063



Source | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | OSRAM LED | Pure Aluminum

P0075-3A
24w

P0075-12A
60w

Black Gold

064

P0075-6A
36w

P0075-12B
60w

P0075-9A
48w

P0075-30A
180w

P0075-8C
40w

P0075-12C
53w

1178

065

15
00

12
00

15
00

12
00

18
00

15
00

91
7

15
00



Enlightenment

From Nature,Light,

Penetration.

066 067



Lines
The line texture of wood is creatively presented with metal
materials. Metal and wood are two completely opposite elements
in nature, but they are skillfully blended together in the design
of the series of lines, resulting in. a new artistic beauty. It is The
opposite is also its harmonyThey are opposite and harmonious,,
full of metal rationality, and the affinity and vitality ofwood.

纹路系列

用金属材质别出心裁的呈现出了木材的纹路质感，金属与木材是自然界

中两种完全对立的元素，却在纹路系列的设计里巧妙的融合在一起，碰撞

产生一种全新的艺术美感，它是对立的也是和谐的，充满着金属的理

性，也有着木材的亲和与生机。

068 069

Lines



Lines | Ceiling Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

C0230-490A
37w

C0230-640A
55w

C0230-840A
74w

White+Wood Grain Black+Wood Grain

070 071

125

125

125



Melody

Melody
The cycle shatters and splits the original beauty of the
whole, which is reorganized at the golden ratio and, brings
an extended visual aesthetic feeling. The unique beveled
design creates a distinct melody sense.

旋律系列

循环打碎和割裂了原本整体的美感，以黄金分割率重组，带来 一

种延伸的视觉美感。独特的斜面设计带来鲜明的旋律感。

072 073



Melody | Ceiling Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

C0332-320A
43w

C0332-800A
106w

C0332-450A
55w

C0332-600A
85w

C0332-1000A
139w

White

075
074

78
62

95 11
3

75
17
8 17
8

11
5

13
3

78

78

17
8

20
3
.2

12
8
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Aperture

Aperture
The divergence of light is the design theme of the aperture.
The polished mirror design and the gradient light source
design at the bottom are used for the divergence of light.
The intrinsic light source design makes the light source
become part of the shape design and they present the
charm of the light source art together.

光圈系列

对光的发散演绎是光圈的设计主旨，通过底部的抛光镜面设 计

和梯度的光源设计来发散演绎 , 内敛性的光源设计，让光源

成为形体设计的一部分，共同来呈现光源艺术的魅力。

076 077



Aperture

078 079



Aperture | Ceiling Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

C0219-300A
20w

P0219-300A
20w

C0219-400A
28w

P0219-400A
28w

C0219-550A
40w

P0219-550A
40w

300 400 550

T0219
15w

RoseGold

Black

Φ300

Chrome Sand Nickel

080 081

300 400 550

13
00

10
0

13
00

44
5

10
0

13
00

12
5



Shadow
Inspired by the architectural design, the architect Andrew
described his grand theatre program as “The Lake Pavilion”. This
is an ellipsoidal building situated in a nearly square large pool that
forms the ultimate modern symmetrical aesthetics through the
shadow of the water surface.

Shadow
From the layered sense of metal and acrylic, the symmetrical
structure is divided into two, which follows the minimalist design
aesthetics. The light becomes the shadow of the lamp body, and
the exquisite superb metal surface treatment process enables the
overall effect to have the charm of light and shadow from gradual
change to fusion.

倒影系列

来自建筑的设计灵感，建筑设计师安德鲁将他的大剧院方案形容为“湖上 仙

阁”。这是一座坐落在近乎方形的大水池中的椭球体建筑，通过水面倒影

形成了极致的现代对称美学。

来自金属与亚克力鲜明的层次感，一分为二的对称结构遵循极简的设计

美学，光成为灯体的倒影，精湛的金属表面处理工艺让整体效果拥有着

渐变到融合的光影魅力。

082 083



680

Shadow | Ceiling Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

C0069-370A
28w

P0069-370A
28w

C0069-500A
50w

P0069-500A
50w

C0069-680A
80w

P0069-680A
80w

370 500 680

Rose Gold Chrome Sand Nickel

084 085

370
500

12
00

10
0

12
00

13
0

12
00

15
0



The light becomes the shadow of
the lamp body, and the exquisite
superb metal surface treatment
process enables the overall effect to
have the charmof light and shadow
from gradual change to fusion.

086 087



Mirror
Mirror
American photographer Cody William Smith has created a series
of beautiful images through specular reflection. The photographer
uses a large round mirror buried in the soil or sand, and place it in
different environments, including the sea or the desert. which uses
the reflection of the mirror to give the viewer a multi-space image.

Inspired by this, we achieve another sense of balance by drawing
in a way familiar to the public, giving the space a mirror that
reflects bright light. The adjustable angle design also gives light
more dynamic art.

镜系列

美国摄影师 Cody William Smith 通过镜面反射，创造

出了一系列美景图像。摄影师采用一个大型的圆镜埋进

泥土或沙子中，将其置于不同的环境中，或是大海、或是沙

漠，利用镜子的反射给观者一种多重空间的映像。

设计灵感来源于此，我们通过绘制大众所熟悉的方式

达成另一种意义的平衡，给空间一面镜子，反射出明亮

的光线，可调节的角度设计，也给予光更多的动态艺

术。

088 089



Mirror
Inspired by this, we achieve another sense of balance by drawing
in a way familiar to the public, giving the space a mirror that
reflects bright light. The adjustable angle design also gives light
more dynamic art.

090 091



Mirror | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

Mirror

C0055-3A
36w

Black

C0055-5A
55w

C0055-6A
72w

092 093

P0055-6A
72w

1176mm

P0055-6B
72w

P0055-3A
36w

642mm

P0055-5A
55w

1128mm

11
69
m
m

25
7m
m

27
m
m

12
00
m
m

12
00
m
m

26
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12
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YA-IOPTICAL
SPACE MASTER

094 095



Meditation

Meditation
Inspired by the object “Ladle” which has a sense of quiet ritual in
Japan, it is used to clean the hands for the Japanese temple before
the "hand wash". With the warmth of the material, the simple shape
and the quiet ritual, the light is endowed with the emotional
connotation of quiet accompany.

Meditation Series is a combination of YA-I’s Optical Art and Japanese
Material Aesthetics. It restores the shape of the ladle to the lamp
holder, and the hand-held ladle flips the water to
form a wonderful connection with the lamp holder and the halo.
The cleaning ceremony before entering the temple endows the

lamplight with the meaning of Zen idea, 静思系列

灵感来源于日本极具静谧仪式感的物件“柄杓”既日本寺庙“御手洗”

前，用于洁净双手的舀水柄杓，以温润的材质，质朴的造型，静寂的仪式

感，赋予灯光静谧陪伴的情感内涵。

静思系列作品是亞毅光学艺术与日本物朴美学的结合，将柄杓造型还原

成灯头，手持柄杓翻转注水，与灯头倾泻光晕形成美妙连结，入寺前的

清洁仪式，赋予灯光静思的禅学意味。
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Meditation | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | OSRAM LED | Pure Aluminum

P0214-6A
29w

P0214-12A
63w

P0214-10A
50w

P0214-18A
101w

Black
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Endows The Lamplight
With The Meaning Of Zen Idea,
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Meditation | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | OSRAM LED | Pure Aluminum

P0214-6B
29w

P0214-12B
63w

Gold

P0214-10B
50w

P0214-18B
101w
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Sky

104

Sky
"People drive paragliding, take off on the hillside, swim in the air;
talk with the mountains, shake hands with the clouds, integrate
themselves into nature, and sway the courage and imagination of
mankind."

The design of Sky Series is inspired by the desire for the sky. The
acrylic shape is treated with a paragliding shape to create a flying
feeling visually, and the outstanding craftsmanship makes the
acrylic’s transmission of light and light effect more outstanding.

天空系列

“人们驾着滑翔伞，在山坡奔跑起飞，在空中遨游；与山野对话，与白云握

手，身心融入大自然，尽情挥洒着人类的勇敢与创想。”

天空系列的设计灵感来源于对天空的渴望，以滑翔伞的造型对亚克力进

行了处理，从而在视觉上营造出一种飞翔的感觉，并且出色的工艺让亚

克力的透光性和光效效果更加出众。
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Sky | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | OSRAM LED | Pure Aluminum

T0237-1A
12w

F0237-1A
12w

P0237-1A
12w

P0237-6B
50w

LWA0237-1A
12w

402

P0237-10A
82w

P0237-16A
122w

P0237-7A
72w

Black Gold
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Window
The window forms an aesthetic point of view on
the facade of the building, and the window is the
eye of a building.

The four-sided embedded light source ensures the
integrity and simplicity of the design. It also makes
the expression of light effect more intuitive. We
hope to bring more indoor imagination space
through the concept of window, just like giving a

window to space for communicating art and life. 窗系列

窗，在建筑立面上形成了审美的视点，窗户是建筑的眼

睛。

四边嵌入型光源保证了设计的完整性与简洁性。也让 光

效的表达更加的直观，我们希望通过窗的概念，带来 室

内更多的想象空间，如同给空间一个窗口，沟通艺 术与

生活。
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Reflection | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

P0236-680A
40w

P0236-1000B
60w

P0236-790B
50w

P0236-1000A
60w

P0236-790A
50w

Black
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Sailboat

Sailboat
Set sail for a new and better life. The minimalist design
is like an abstract art painting, and this painting is
inspired by the sailboat.

帆船系列

扬帆起航，生活奔向新的美好，极简设计像是一幅抽象的艺术

画，而这幅画灵感来自于帆船。
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Sailboat | Floor Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

F0152-1800A
32w

Gold
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Vase
花形系列

跨界合作带来新的灵感，来自亞毅合作设计师北欧手工陶艺大师Olivia 的

跨界作品 , 将陶艺花器这种装置艺术与灯光艺术相结合，在材质选择上

用优质的亚克力来呈现，整体设计更加具有轻盈的质感， 同样纹路也

是出自手工完成，光与装置艺术的碰撞，演绎了艺术的多面可能。

Vase
Cross-border cooperation brings new inspirations. The cross-
border work from YA-I’s co-designer Olivia, master of Nordic
handmade ceramics, combines the installation art of ceramic
flower ware and lighting art, and presents the effect by using
quality acrylic in the selection of materials. The overall design has
a more light texture. And the lines are also completed by hand.
The collision of light and installation art deduces the multifaceted
possibility of art.
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Vase | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

P0220-200A
18w

T0220-200A
18w

P0220-240A
24w

T0220-240A
18w

P0220-340A
24w

T0220-340A
18w

Black
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Rhyme Action

Rhyme
Action
Inspired by Mondrian, it abandons the form. The rhythm of life,
starting from the point, extends to the line, which has the feature
of infinite extension. The rhythm of life is interpreted with point, line,
surface and light.

When the design stays to think more carefully about the art, and
at the same time to see the most ordinary things in life that don't
seem to be worth looking at again. Once you start to stare at them,
the world will regroup in front of your eyes, and it will be rich and
colorful.

律动系列

来自蒙德里安的灵感，摈弃了形体，生命的律动，从点开始，延伸到线， 具有无

限的延展性。用点线面、光来诠释生命的律动。

当设计停留去更细致地思考艺术，同时去观赏生活中最平凡的那些事 物，

那些似乎都不值得再看一眼的事物。一旦开始凝视它们，这个世界会在

你的眼前重新组合，浓墨重彩，意味深长。
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Rhyme Action | Wall Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | CREE LED | Pure Aluminum

LWA0350S
4w

LWA0350L
4w

LWA0350B
7w

60 60

60
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Black
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Neon 霓虹系列

将城市的车水马龙万千霓虹收入到家居的

一角，成为生活的一部分。

Neon
Bringing the city’s bustling neon to the
corner of the home and making it a part
of life.
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Neon | Mirror Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

LT0227-400A
8w

LT0227-600A
10w

LT0227-800A
17w

139 139 139

Dark Gery Silver
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Morning Glory
Morning Glory
Inspired by morning glory, it outlines the shape of flower with
extremely simple lines. It presents romance in a rational way.
It is also a work suitable for DIY. It builds different artistic
conception to the space in a haphazard fashion through
different arrangement and combination. Simplicity can give a
person more imagination space. A flower is called self-
appreciation, while a mass of flowers is called a sea of flowers.

牵牛花系列

来自牵牛的花的设计灵感，用极简的线条勾勒花的形态，将浪漫 以

理性的方式呈现，也是一款适合 DIY 的作品，通过不同的排

列组合，高低错落的方式给空间营造不一样的意境。简约能给

予人更多的想象空间，一朵是自赏，成片是花海。
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Sailboat | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

P0334-1B
11w

P0334-3B
36w

P0334-5B
51w

Coffee
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Morning Glory
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Star Ring
星环系列

宇宙拥有无限的美感与创作激情， 星环就是其杰出的作品之

一，由无数的冷冻气体和尘埃共同构成星环，不同的星环各有着 不

同的色彩。星环系列作品的设计灵感便来自于此，浩瀚的宇宙 存在

着最朴素的美学，而我们将其演绎成一种光源艺术。星环的 扁平设

计以及内嵌式光源带来一种极简的艺术魅力。

Star Ring
The universe has unlimited beauty and creative passion. The
Star Ring is one of its outstanding works. It consists of
countless frozen gases and dust, and different star rings have
different colors. The inspiration for the design of the Star
Ring series comes from this. The vast universe has the most
simple aesthetics, and we interpret it as a light source art.
The flat design of the star ring and the inline light source
bring a minimalist artistic appeal.
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Star Ring | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

P0175-190A
12w

P0175-400A
36w

White Black
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Summer
The lines have an extended vitality. We use the minimalist
lines to outline an abstract painting of the lotus. We use
lines to show the vitality.

It can be imagined that the lotus and lotus leaves in early
puberty are quietly welcoming the arrival of summer.

迎夏系列

线条具有延伸的生命力，我们通过极简的线条来勾勒出一幅莲

的抽象画，通过线条来展现旺盛的生命力，

可以想象成含苞待放的莲花和莲蓬静静迎接着盛夏的到来。
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Summer | Floor Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | Epistar LED | Pure Aluminum

T0233-1A
9w

F0233-1A
10w

F0233-2A
19w

744

146

Black
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Firefly

Firefly

Inspired by the design of fireflies, the natural
elves of the light, we have given this free elf a
variety of combinations, according to different
spaces, even different hobbies to match their
favorite combination. Freedom and agility is the
main purpose of the Firefly series. We hope that
more people will participate in the presentation
of the combined style, bringing different
personality and light experience to each space.

萤火虫系列

来自萤火虫的设计灵感，逐光的大自然精灵，我们为 这

种自由的精灵赋予了多种的组合形式，根据不同的空

间， 甚至不同的爱好搭配出自己所喜爱的组合。自

由灵动是萤火虫系列的设计主旨，我们希望 让更多

的人来参与到组合造型的呈现， 为每一个空间带

来不同的个性的光影体验。
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Glowworm | Pandent Lamp | AC 90-260VAC 50/60HZ| IP20 | 3000K | CREE LED | Pure Aluminum

P0184-3B

21w

600

P0184-6B

40w

600

Black+Gold
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LIGHT
FOR THE FUTURE
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